
 

 

 25.8.2021 -המיום  71מס'  יועצים פרוטוקול ועדת 

 נוכחים:

 צור אוריון –גזבר המועצה  .1

 )טלפונית( ניצן גרמן מחנאי -מנכ"לית המועצה .2

  דני נחליאלי–יועמ"ש  .3

 נג'יב מנצור -מבקר המועצה .4

 שני רוימי בס  -מנהלת רכש ומכרזים .5

  :על סדר היום

מ"ש כי הנושאים נשוא הועדה פטורים מהתקשרות ממכרז עבפתח הישיבה מצוין ע"י היו .1

 .1950ביעית לצו המועצות המקומיות א' התשי"א ( לתוספת הר8) 3בהתאם לתקנה 

את הועדה בחנה את ההתקשרות ומצאה כי מוצדק וסביר בנסיבות העניין לבצע  .2

( בשים לב למהות ההתקשרות ונוכח כך 8) 3ההתקשרות המבוקשת ללא מכרז לפי תקנה 

 .הם דומיננטיים במסגרת ההתקשרות שיחסי האמון והמומחיות הנדרשים

 ים:מכרז 2כתיבת , ליווי ויעוץ .1

 מדים עם קריאה מרחוק. –מכרז למדי חקלאות הנמצאים בשדות  -

 זרמי( ללא קריאה מרחוקמדים לצרכנים ביתיים, מדים ר"ז )רב  -

 עבודות מים וביוב. 2008442750, סעיף תקציבי 785מס' הזמנה 

 הצעות מחיר: 4התקבלו 

 כולל מע"מ ₪ 34,800 –סתיו אברהם  .1

 ע"מכולל מ ₪ 40,950 –נוימן נווה שגיא  .2

 כולל מע"מ ₪ 38,000 –ענבל הנדסה  .3

 כולל מע"מ ₪ 35,000 –הנדסה  .יה.מ.ד .4

דוד מול היועצים מתברר כי תפעול ושירות לתושב ,–צע ע"י הגב' אושרת נגר לפי בירור שהתב

שלא ניתן לבצע מכרז אחד מאחר ותנאי הסף הם שונים ובנוסף נים טוע -מהנדסים .יה.מ.ד-מ

המכרז פונה לחברות שונות. ממליץ לעשות את המודל שעשה בנשר ובאורנית מודל אחר של 

שנים שכולל גם שירות וביטוח .  6 -עשה להם מכרז להחלפת קרמים בכל הישוב כאשר הוא 

 .והתשלום מתחלק יחסית פר שנה. אם עושים רק קרמים זה מוזיל את המחיר

אך זה לא ישנה את המחיר ואת אומר שניתן לעשות מכרז אחד עם שני פרקים  –סתיו אברהם 

 העבודהמהות

ה עדיין עבודה על שני מדים טוען שמכרז אחד לא ישנה את המחיר כי ז – נוימן נווה שגיא

שונים. בנוסף אמר שמכרז אחד יכול לאלץ אותנו לקחת ספקים שפחות מוצלחים שמתעסקים 

  .עם שני המדים

 כולל מע"מ. ₪ 34,800בעלות הועדה מאשרת התקשרות עם היועץ סתיו אברהם, 

 

 הערה: הפרוטוקול החתום נמצא במועצה
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